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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 07.10.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 10 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Bjarne Lausten

Spørgsmål 10:

”Vil ministeren oplyse, om man har henvendt sig til myndighedsberedskab på DJF, 
Foulum, med hensyn til en faglig afklaring af minkenes behov i relation til 
redekassestørrelsen?”

Svar:

Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der oplyser følgende:

”Fødevarestyrelsen har vurderet retningslinjer udarbejdet af Dansk Pelsdyravlerforening 
for, hvor mange mink, der kan være i en redekasse af en given størrelse. Styrelsen er af 
den opfattelse, at erhvervets retningslinjer som udgangspunkt kan anvendes i vurdering 
af pladsbehov i redekassen. Er minkene f.eks. særligt store, bør der dog foretages en 
individuel vurdering i det konkrete tilfælde.

I lyset af, at især hannerne bliver større, har styrelsen overvejelser om at få foretaget en 
vurdering af redekassestørrelsen. I den forbindelse forventes pelsdyreksperterne på DJF, 
Foulum, at blive inddraget.”

Henrik Høegh
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